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California Board of Accountancy 
Compliance Unit 
2450 Venture Oaks Way, Suite 300 
Sacramento,  
CA 95833-3291 

January 1 2019 

Dear Sir / Madam, 

Re: 2013 Complaint Filed Against Geoffrey Reynolds, CPA Complaint No. A-2013-3097 

Further to the above complaint and Tina Macgregor’s response [1] to my complaint dated June 19 2013.  
My family and I continue to be the subject of intimidation by the cult / criminal racketeering gang that 
Geoffrey Reynolds was / is still a member of.  It appears that the leader of his cult / criminal gang is 
unhappy with the fact that I am corresponding with the FBI and the authorities as a whistleblower and 
providing them with evidence about the cult / gang’s criminal activities in Montana during the time 
Geoffrey Reynolds was an active senior member of that cult / gang.   

To be clear some five and a half years after I made my original complaint against Geoffrey Reynolds my 
family and I continue to be subject to the following:- 

1. Intimidation at the hands of the cult that he was / is a member of.

2. Continue to suffer directly from the past fraudulent actions of Geoffrey Reynolds.

In brief, Reynolds’ actions against me were obviously carried out at the direction of his cult / gang leader 
Devra Patton West.  Actions that amount to perjury, making false statements under oath to a court for 
the purposes of extorting $5,000,000 from me.  Actions which, because I could not afford to travel to 
the USA to defend his obvious lies, resulted in a default (undefended) civil judgment against me of 
$5,000,000 which was totally based on his false statements to the court.   

My wife is American and has family in the USA, but because we are concerned that she / we might be 
stopped at the border as part of an attempt to collect Reynolds’ court award or be refused admission to 
the USA until the ‘debt’ is paid she / we have been unable to visit family in the states since 2010.  I 
understand that there is little you can do about item 1. above as this is a matter for the authorities 
whom I hope will prosecute Devra Patton West, Geoffrey Reynolds and the other senior members of the 
cult / criminal racketeering gang under RICO statutes.  However in respect of item 2.  

I recently shared Tina Macgregor’s letter with a US lawyer who, based on the available evidence, is of 
the opinion that the CBA was negligent in not censuring / disciplining Geoffrey Reynolds as a result of 
my original 2013 complaint.  In reaching his assessment the lawyer reviewed a copy of Reynolds’ 
pleadings to the court [2] (against me in 2010) and also a copy of Reynolds’ resume as posted on his 
website at the time.   

http://omniawakening.net/documents/899.%20Tina%20MacGregor%20-%20CBA%20Response%20to%20Complaint.pdf
http://omniawakening.net/documents/134.%20Below%20here%20are%20two%20images.pdf
http://omniawakening.net/documents/134.%20Below%20here%20are%20two%20images.pdf
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In the opinion of the lawyer if Geoffrey Reynolds’ resume is truthful then his statements to the court 
must necessarily be false!  In other words there is cast iron evidence, from Reynolds himself, that he 
made false statements to a Montana court as his contribution to a criminal conspiracy against me 
orchestrated by Devra Patton West with the objective of extorting $10,000,000 dollars from me. 
 
Referring to Tina Macgregor’s letter to me the lawyer pointed out that Tina MacGregor had clearly 
indicated exactly what behavior, on the part of the licensee Reynolds, would lead to his censure i.e. 
actions that are false, fraudulent or conduct that departs from professional standards.  He cannot 
understand why Reynolds’ false statements to the court were not considered to be ‘false’ or ‘fraudulent’ 
especially as they were clearly part of a conspiracy orchestrated by a third party.   
 
Below here is a copy of the third paragraph from Tina MacGregor’s letter to me.  
 
From the information made available, the matter appears to be a civil issue beyond the CBA's 
immediate jurisdiction. Consequently, unless you can provide documentation directly related to 
the licensee's actions that are false, fraudulent or otherwise depart from professional standards, 
there is insufficient evidence of a potential violation. The documentation that you presented 
refers to actions by others. 
 
The final sentence in the above paragraph states that I had [only] presented evidence which refers to 
the actions of others not evidence about the actions of the licensee Geoffrey Reynolds CPA.  While I had 
provided a mountain of evidence to show a) Geoffrey Reynolds lacked integrity, was devoid of morals 
and b) was part of a cult / criminal racketeering gang between 2006 and 2014 it is untrue to say that I 
did not supply the CBA with evidence that clearly and unequivocally showed Geoffrey Reynolds’ actions 
to be false, fraudulent and obviously departing from ‘professional standards.’   
 
The ‘mountain’ of evidence I supplied to the CBA concerning the actions of ‘others’ around Geoffrey 
Reynolds was merely to give context to his actions in other words to explain why Geoffrey Reynolds 
went before a Montana court and gave false, fraudulent statements about a total stranger i.e. me as 
part of a conspiracy to extort $5,000,000 from me.  I am making the same complaint again because the 
result of Reynolds’ false statements to that court are still in play and still having a deleterious effect on 
our lives.  So once more, and in order to show that Reynolds’ actions against me were not an isolated 
incident but part of a wider conspiracy orchestrated by a third party I need to lay out the context in 
which these actions occurred.  In doing so I will demonstrate the ‘motive’ behind Geoffrey Reynolds 
actions against me (and others).  After doing this I will once again clearly articulate my complaint against 
Reynolds and give incontrovertible evidence of Reynolds guilt.   
 
Evidence that should have been acted upon 5 years ago! 
 
Here is the background to my complaint and the context and motive for Geoffrey Reynolds 
dishonest, deceitful and treacherous actions against me (and others). 
 
As his ‘online’ resume states [3] Geoffrey Reynolds lived and worked in Cave Creek AZ until he 
successfully applied for a position as a CPA at Surya Enterprises Unlimited Inc. Reynolds subsequently 
commenced his employment with that company in the September 2006.  Like many ‘professionals’ 
before him, including myself, Reynolds was duped into believing that both his employer, Devra Patton 
West, and his duties at his place of employment would be ‘normal.’    

http://omniawakening.net/documents/901.%20Reynolds%20Resume%20on%20his%20web%20site%20as%20at%20Dec%2029%202018.pdf
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In 2002, I joined Devra West’s employ as a consultant in much the same way that Reynolds did in 2006; 
it took me several weeks to realize that Devra Patton West was running a ‘quasi-religious’ organization, 
a cult which was itself an elaborate disguise for what later I realized was a criminal racketeering business 
model. I have no idea how long it took Reynolds to come to that realization but unfortunately for him he 
did so only after being duped into loaning his life savings of $300,000 to his ‘employer’ Devra Patton 
West.  Similar overtures to ‘loan’ her money were made to me but I resisted the temptation. 
 
Once on the hook after handing over his life savings and realizing the mess he had got himself into 
Reynolds’ choices were limited.  Option one was to resign and fight for the return of his life savings 
through the courts.  Option two was to become a willing accomplice in Devra West’s criminal gang in 
the hope that if he was ‘useful’ enough to Devra Patton West he might get his life savings back.  
Option two is the choice that Geoffrey Reynolds made as I shall clearly demonstrate here before, once 
more, going to the specifics of my complaint. 
 
Until he moved away from Cave Creek AZ to take up this position in Lakeside MT in September 2006, 
Geoffrey Reynolds was totally unaware that I existed.  Neither was he aware that his future employer, 
Devra Patton West, was in a lengthy legal dispute with me that would result in my getting judgment 
against her for fraud in 2008 [4][5][6]. To demonstrate that this was so and to make the point perfectly 
clear I left Devra West's employ in August 2002 after being defrauded out of wages and salary by her and 
for my own safety and that of my family we moved to Nova Scotia Canada in July 2005 so our paths, 
mine and Geoffrey Reynolds’, never crossed.  However shortly after joining Ms. West's employ, and after 
Geoffrey Reynolds was duped into loaning Ms. West his life savings amounting to $300,000, Devra 
Patton West set about getting her monies worth out of Geoffrey Reynolds and in that regard 
blackmailed or coerced him into:- 
 
1. Taking up ‘arms’ against those she was in legal disputes with at the time.  At the time this principally 
consisted myself and Dr. Pat Cole MD a Whirlpool heiress Devra Patton West had brutally assaulted as 
part of a campaign of violence to extort $1.3 million from her.  
 
2. Committing several serious crimes (money laundering and extortion to mention only two) with each 
count punishable under racketeering (RICO) statutes [7] subject to a $10,000,000 fine and ten years in 
prison.    
 
To demonstrate that Geoffrey Reynolds CPA was ‘on the hook’ and had little choice but to carry out 
Devra West’s bidding, however illegal or immoral, let me share some evidence that came from others 
trapped inside Devra Patton West’s cult / criminal racketeering gang at the exact same time Geoffrey 
Reynolds had agreed to become Devra Patton West’s willing accomplice in organized crime.  What 
follows are several excerpts from lengthy statements given to me by ex-employees of Devra Patton 
West’s who upon finding my website about Devra Patton West’s activities wanted to share their 
experiences with me.  I should state that after deciding to sue Devra Patton West for fraud in 2003 I 
subsequently found out, while researching my lawsuit, that there were literally scores of victims of theft, 
fraud, extortion, violent assaults and at least one suspicious death at the hands of Devra Patton West.  
To be clear there was a consistent pattern of criminality that extended back to her time in New Mexico 
in the 1990’s.  
 
Below here are some excerpts from emails sent to me by Rebecca West (no relation to Devra West) who 
was Devra West’s office manager shortly after Reynolds commenced his employment at Devra West’s 
cult / corporation in 2006. 

http://omniawakening.net/documents/11.%20JW%20Judgment%20Against%20D%20West.PDF
http://omniawakening.net/documents/11B.%20JW%20Award%20October%202%202008.pdf
http://omniawakening.net/documents/53.%20Ravalli%20Republic.pdf
https://en.wikipedia.org/wiki/Racketeer_Influenced_and_Corrupt_Organizations_Act
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This from an email entitled ‘Help Me’ [8]:- 
 
After more than 30 employees coming and going, (16 just since I started May 1, 2006, not counting myself, 
current employees or contract labor), there are currently three employees remaining. Two of the three are very 
much in her control due to fear and/or ignorance and have proven to me, I cannot trust them. I have been trying 
to get the monies she owes me before I end my contact with her, specifically a missing paycheck, overtime, 
overdraft charges and (wishful thinking) the bonus she promised me for the hundreds of hours of overtime I 
incurred. She sent her intimidating demand of me through her finance controller [Geoffrey Reynolds CPA] last 
evening, and I have until 5 p.m. today to talk to her. I must return and either give a 2-week notice and/or plan to 
be demoted from office manager to some other lowly position, (seems from historical accounting, I would 
become her personal care assistant).   
 
 
And here from the same email:- 
 
I am aware that the only person still financially supporting Devra (the finance controller [Geoffrey Reynolds CPA] 
is out of money), is Dr. Julio Williams and he gave her $100,000 last week. Devra spends money so fast that this 
funding will not last long. I know she has hoarded all her expensive jewels, artwork and artifacts and in addition 
I contemplate how much money/jewels she has stashed in order to bail herself out in the event you are able to 
take her down completely, or if the funding does not come through. Tanmayo's (Coca-Cola heiress) son 
contacted the finance controller [Geoffrey Reynolds CPA] yesterday demanding the monies his mother 
contributed be returned. This phone call is the straw that broke the camel's back for the finance controller 
[Geoffrey Reynolds CPA] who has finally realized that he can no longer ignore the very bad situation he has 
gotten himself into by loaning Devra $300,000. 
 
And this from an email entitled ‘What is your Status’ [9A]:- 
 
He [Geoffrey Reynolds CPA] was attempting to protect his CPA license and as of last night pretends not to 
remember that we both saw her get hit by Devra with a large, heavy three-ring binder and fired on the spot! I 
also told him for the fourth time yesterday evening, that in addition to her cruel verbal abuse, I had been 
slugged by Devra, three times in the back. I told him that I would be going to the State Unemployment Office 
with the truth and asked him, as my co-worker, if he would tell the truth regarding our working conditions.  
 
He said that it is his responsibility to represent his employer and he will not tell the truth unless specifically asked 
for the sake of keeping his job. Devra dangles the carrot and since he has loaned her his life savings, plans to 
keep playing her game until it is played out or he is eventually running her property management company. He 
has not been paid the $300,000+ owed him and provides excuses that although he has had only four employers 
in his lifetime, most rich people are eccentric and in his experience their behavior can be much worse than 
Devra's. 
 
The above two emails from Rebecca West demonstrate categorically that Geoffrey Reynolds CPA was 
both aware of the crimes being committed right under his nose by his ‘employer’ / cult leader Devra 
Patton West and that, because he was ‘on the hook’ for $300,000 he had decided not to report any of 
these crimes to the police but instead to chose to do nothing.  Rebecca makes it very clear in her 
comments that Geoffrey Reynolds was “attempting to protect his CPA license by ignoring Devra West’s 
assault on another employee.” Clearly by aligning himself with his ‘employer’ / cult leader Devra Patton 
West he hoped that if he carried out her instructions to the letter, however illegal or immoral, he would 
get his $300,000 back.   
 

http://omniawakening.net/documents/903.%20Help%20Me.pdf
http://omniawakening.net/documents/905.%20What%20is%20your%20Status.pdf
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Let me now give you some other well documented examples of Geoffrey Reynolds both ‘turning a blind 
eye’ and actively participating in Devra Patton West’s criminal racketeering business model. 
 
1. The Fraudulent Application of $30,000,000 in CPEA Grant Money. 
 
Below is an excerpt from another email from Rebecca West entitled ‘Help me with Devra Patton 
West’ [9B] wherein she makes reference to the $30,000,000 in CPEA grant money that Devra West 
and Geoffrey Reynolds had fraudulently applied for. 
 
Please be advised that the CPEA $'s obtained with Dr. Cole's funds are due into the bank account this week. 
These monies were supposed to be available over a year ago and if the transaction is not a fraud then $30M will 
be deposited in increments. 
 
Well, the transaction was fraud.  It was fraud because Devra Patton West’s status was never truthfully 
declared.  It was obvious that the ‘directors’ of her corporation were directors in name only, and had no 
power to make decisions being appointees by Devra West from loyal members of her cult.  To be clear, 
they were ‘straw’ men taking instructions from a ‘hidden’ third party.     
 
The other reason the application for grant money was fraudulent stemmed from the fact that Devra 
West promised to repay her huge personal debts from the grant money. Indeed, a collection of Rebecca 
West’s emails [10] make that much very clear.  Similarly Devra West’s step mother Carol Patton (whom 
Devra West had defrauded out of $30,000) was also promised that she too would be repaid out of the 
grant money once it arrived.  Follow this link to review Carol Patton’s email [11] to me on this subject. 
 
At that time all of this was occurring right under Reynolds’ nose, Devra Patton West owed $2,000,000 in 
court fines and interest to her creditors who were past victims of crime at her hands.  However, when 
the grant application was declined and Devra West failed to obtain the $30,000,000 in grant money, she 
would become the subject of a Sheriff’s Sale [12] to force her to pay the monies owed to her creditors.  
It is unlikely that Devra West’s controlling interest in her ‘corporation’ (cult) was properly declared, or if 
it was, that she intended to use over $2,000,000 of that money to pay off her substantial debts.  Clearly 
Geoffrey Reynolds was well aware of all of these facts and declined to make the information available to 
the authorities when applying for the funds. 
 
2. Money Laundering of $470,000 extorted by Devra West from Whirlpool heiress Dr. Pat Cole MD. 
 
In early April 2006 (some six months before Geoffrey Reynolds moved from Cave Creek AZ to take up his 
position as ‘Finance Controller’ with Devra Patton West) Devra Patton West viciously assaulted Dr. Pat 
Cole MD as part of a campaign of violence whose objective was to extort $1.3 million from her.  The 
police were called, photos taken and Devra West was subsequently convicted of assault in April 2008 
after accepting a plea deal that saw her being fined $500 and given a 6 month suspended jail sentence.  
This all occurred six months before Reynolds joined West’s employ / cult in September 2006. 
 
Additionally, when Geoffrey Reynolds took up his employment in September 2006, he was totally 
unaware that his predecessor, Betsy Blank, had resigned rather than be forced to ‘manufacture’ false 
invoices to make it look like the $463,000 received as cash by Devra West from Dr. Cole MD was 
received as part of ‘normal’ business activities rather than as a result of organized crime.   
 

http://omniawakening.net/documents/906.%20Help%20me%20with%20Devra%20Patton%20West.pdf
http://omniawakening.net/documents/906.%20Help%20me%20with%20Devra%20Patton%20West.pdf
http://omniawakening.net/documents/4.%20Rebecca%20West%20Emails.pdf
http://omniawakening.net/documents/4.%20Rebecca%20West%20Emails.pdf
http://omniawakening.net/documents/48.%20West's%20Step%20Mother.pdf
http://omniawakening.net/documents/27.%20Sheriff's%20Sale%20Essex%20vs%20Patton.pdf
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Below is a short excerpt from an email [13] sent to me by another ex-employee of Ms. West’s, Carlida 
Finch.  Within her email Carlida explains why Betsy, who she calls the “controller” resigned. 
 
I think Devra asked the ‘controller’ to do some "accounting" that she was uncomfortable with...perhaps the 
creation of invoices for what Pat "owed" her from the non-profit. 
 
Here is a link to Betsy Blank’s resignation [14] letter where she comments on the fact that there was 
$140,000 due in past debt and no verifiable revenue generation strategies in place.  However, once 
Reynolds replaced Betsy Blank, and after he was firmly under the control of Devra West, money 
laundering or the creation of or ‘manufacturing’ of false invoices, was obviously not a problem for 
Geoffrey Reynolds CPA.  Below is an excerpt from some of the statements that Reynolds made, speaking 
on behalf of his employer, while being interviewed by the Bigfork Eagle newspaper [15] on August 9 
2007.  
 
Reynolds claims Cole owes West $753,484 and that colors Cole's allegations. Cole's bills for 2004-2006 totaled 
$1.3 million, including $250,000 for an "internship" under West and $213,750 in "therapy fees" for eleven 
months last year.  Cole managed to pay West $621,484, but it didn't come easy. At one point, Cole cashed out 
her IRA and paid West $293,843. 
 
What ‘guru’ would charge a total of $463,000 for an “internship” and “therapy fees?”  What ‘guru’ 
would charge $1.3 million in fees for a two year period?  Answer. No respectable guru would because 
they are not primarily interested in money.  However a dangerous psychopath masquerading as a guru 
while hiding a criminal racketeering business model behind a ‘quasi-religious’ outer shell would - and 
did! 
 
3. False and fraudulent statements in respect of Devra Patton West’s assault on Dr. Pat Cole MD in 
an attempt to both pervert the course of justice and deceive the public. 
 
As mentioned above, Devra Patton West in 2006, owing $2,000,000 to her creditors in court fines and 
interest, decided to ‘harvest’ (thieve, defraud and extort) money from the wealthier members of her 
cult chief amongst them was Dr. Pat Cole MD.  To that end, and as part of a campaign of violence 
directed at Cole, Devra West in early April 2006 viciously assaulted Dr. Pat Cole MD with such severity 
that it shocked the other members of her cult who were present when the assault occurred.   
 
A statement from ex-cult member Debra Coffey [16] explains how Devra West coordinates the senior 
members of her cult to participate in what are bullying, intimidating, shaming and brutalizing sessions 
which are designed to ‘break the will’ of the target as a prelude to brainwashing and conditioning by 
Devra West which leaves the individual compliant and totally submissive to West’s will.  In the case of 
Dr. Cole MD this strategy was designed to extract $1.3 million form her so that Devra West could pay 
her court fines!  At the same time this was happening another of Devra West’s employees, Carlida Finch, 
overheard Devra Patton West talking about the potential murder of Dr. Cole MD.  Carlida herself was 
trapped inside Devra West’s cult and was given the choice by Devra West of joining her cult as a low 
paid or no paid slave or be fired.  Carlida chose to resign.  In the days following her resignation Carlida 
gave several statements to the labor board as part of her claim for employment insurance these 
statements make it very clear that the working environment in Devra West’s corporation was both toxic 
and dangerous.  Here are links to three of the statements that Carlida Finch [17] [18] [19] made to the 
authorities about this matter.  
 

http://omniawakening.net/documents/902.%20Betsy%20Blank's%20Resignation..pdf
http://omniawakening.net/documents/120.%20Besty%20Blank%20Resignation.pdf
http://omniawakening.net/documents/8.%20Bigfork%20Eagle%20August%202007.pdf
http://omniawakening.net/documents/38.%20Beatrice%20McGuire.pdf
http://omniawakening.net/documents/23B.%20Carlida%20Finch%20-%20Notice%20of%20Determination.pdf
http://omniawakening.net/documents/23C.%20Carlida%20Finch%20-%20Request%20for%20Determination.pdf
http://omniawakening.net/documents/123.%20Carlida%20Finch%20-%20Statement%20of%20Fact.pdf
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Carlida’s statements totally corroborate what Rebecca West and others had said about the dangerous 
working environment that prevailed at the time Geoffrey Reynolds was employed as ‘Finance 
Controller’. Although I know from experience when I had the role between January 2002 and August 
2002, that Geoffrey Reynolds had no discretion to make decisions, as every detail was micro managed 
by Devra Patton West who was then calling herself the Ascended Master ‘Surya Ma.’  Below is an 
excerpt from the ‘Statement of Fact’ [17] that forms part of Carlida’s submission to the authorities.  
 

 
 
Note the comments above attributed to Devra Patton West; in particular her contention that she (West) 
did not care if she killed Pat Cole because as an enlightened being she had no ego so could spend her life 
in a prison as easily as in a $6 million dollar mansion.  Of course it would not occur to a dangerous 
psychopath like Devra West that enlightened beings do not kill people! 
 
Days after the assault against Dr. Pat Cole MD occurred in early April 2006, and to quell the unrest in the 
cult amongst the rank and file members who were shocked at what they saw, Devra West issued a 
lengthy statement to everyone on her cult mailing list.  That statement, an attempt to justify the assault 
on Dr. Cole MD, was entitled ‘The Law of Severity on the Path to Purification’ [20].  Nothing illustrates 
more than this missive the vile and despicable nature of Devra Patton West who, in an attempt to 
placate the rank and file members of her cult, pretended to receive a channeling, a message from the 
voices in her head, which she then published as some kind of message from God. 
 
 

http://omniawakening.net/documents/30.%20Law%20of%20Severity%20on%20the%20Path%20to%20Purification.pdf
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Below are a couple of excerpts from that statement. 
 

 
 
A couple of the choice (depraved psychotic) comments from Devra Patton West are:- 
 
1. That although the beating administered was severe it was delivered at all times with grace!  
 
2. She asserts that because Dr. Cole MD was a NAZI in the WWII death camps in another lifetime the 
beating was not only deserved but long overdue.   
 
Notice there is no mention of the $1.3 million extorted from Dr. Cole MD - the true motive for the 
campaign of violence against her.  Only a psychopath could make statements like this let alone carry out 
a vicious assault like the one administered to Dr. Cole MD.  Here is how Dr. Cole MD described the 
assault to the Whitefish Pilot [21] newspaper 15 months later in July of 2007. 
 
Cole claims West threw a lamp at her and hit her with a briefcase, cell phone and her hand.  "She took off her 
shoe and hit me on the top of my head, causing my scalp to bleed onto my face, neck and clothes," Cole's 
statement reads. "She threatened to kill me with a gun to my head, 'blowing my brains out,' and advised me to 
commit suicide by slitting my wrists, after I'd taken out an insurance policy on myself."  Photos taken after the 
alleged beating were submitted to the sheriff's office. 
 
Do these seem like the actions of a guru? 
 
 

http://omniawakening.net/documents/6.%20Whitefish%20Pilot%20July%202007.pdf
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Now back to Geoffrey Reynolds role in these crimes.  It is clear from Carlida Finch’s statements, which 
were faxed to me in May 2006, and Rebecca West’s emails, that were sent to me in March 2007, that 
Geoffrey Reynolds was well aware of the crimes being committed by Devra Patton West right under his 
nose during his tenure.  And although the assault on Dr. Cole MD occurred some six months before he 
joined West’s employ in September 2006 it is clear from Rebecca West’s emails that Reynolds knew that 
the assault had taken place, that the police were involved and that there was an ongoing court case 
about that matter.   
 
Further proof of his awareness of the assault on Dr. Cole MD comes in the form of his emails to the 
service provider of my website the following being just one of those emails. 
 

 
 
As explained earlier while researching my lawsuit against Devra Patton West I discovered that I was one 
of scores of victims of theft, fraud, extortion and, in an attempt to counter the lies, deceit and 
propaganda being put out by Devra West and the senior members of her cult (including Reynolds), I 
decided to post all of my research on-line on a website dedicated to the purpose of sharing what I had 
learned about Devra West’s criminal racketeering business model.  Chief amongst the many documents I 
had posted on-line included a copy of Devra West’s own written admission that she had assaulted Dr. 
Cole MD entitled ‘The Law of Severity on the Path to Purification’[20]. Geoffrey Reynolds CPA was 
obviously aware of this document and its contents because he had made a couple of attempts at trying 
to force the removal of this statement (see above) from my website.  The most recent attempt was 
made under the auspices of the Millennium Copyright Act (MCA) which had just come into force at the 
time.  Geoffrey Reynolds’ email above proves two things a) Devra West did assault Dr. Cole MD and b) 
that Geoffrey Reynolds was not only aware of this but was, on behalf of his employer / cult leader, 
desperately trying to force a written copy of her admission of guilt off my website. 
 

http://omniawakening.net/documents/30.%20Law%20of%20Severity%20on%20the%20Path%20to%20Purification.pdf
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Given the seriousness of the crimes being committed against so many victims, and the cries of help 
coming from Rebecca West and others still trapped inside the cult, I decided to share my research with 
two local newspapers, the Whitefish Pilot [21] and Bigfork Eagle [15], both of whom published stories 
about West’s criminality on the 12 July 2007 and the 9 August 2007 respectively.  Within days of the first 
newspaper article appearing in the Whitefish Pilot [21] newspaper, the senior members of Devra West’s 
cult including Geoffrey Reynolds CPA, each published statements of denial from her website even 
though each had read, and was in possession of her written admission that she had committed the 
assault, which was sent a year earlier. 
 
And so, in spite of the desperate attempts by Geoffrey Reynolds to force the removal of her written 
admission of guilt from my website, and in spite of knowing the contents of that statement, Geoffrey 
Reynolds still published four statements of denial on his cult / gang leaders’ website.  Below are copies 
of the dishonest and fraudulent statements published by Geoffrey Reynolds on behalf of his ‘employer’ / 
gang leader.  
 

 
 
 

http://omniawakening.net/documents/6.%20Whitefish%20Pilot%20July%202007.pdf
http://omniawakening.net/documents/8.%20Bigfork%20Eagle%20August%202007.pdf
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And in the last statement from Geoffrey Reynolds on the next page, he states in the first paragraph, and 
I quote, “That he is appalled at the “smut story” as suspect of a host of misdeeds that border on sheer 
lunacy, pumped with statements that are conjured, false inaccurate, outdated and out of context.”  He 
further states, “That in fact nothing of the sort of what you presented is taking place other than routine 
financial and estate matters.”   In the final paragraph he states, and I quote, “You did not print the truth 
or make any effort what so ever to do so. You printed attention getting tabloid trash, that Dr. West, an 
internationally renowned author and meditation teacher has no intention of even dignifying.” 
 
These comments were made by Geoffrey Reynolds in July of 2007, when he was fully aware that Devra 
West had assaulted Dr. Pat Cole and fully aware of the contents of Rebecca West’s emails and Carlida 
Finch’s submissions to the labor board, but maybe not fully aware that his predecessor had resigned 
rather than be forced to ‘manufacture’ false invoices.  Manufacturing false invoices is something 
Geoffrey Reynolds obviously had no problem doing! 
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In addition to the four statements of denial that Geoffrey Reynolds published on Devra West’s 
website, as if by magic, and all appearing on the same day, several other statements of denial, all 
looking like they were authored by the same hand, also appeared on Devra West’s website.  
 
You can review senior cult member Julio Williams’s statements [22] [23] by following these two links. 

 
Statement 1  Statement 2 
 
You can review Jack West’s [24] statement by following this link. 
 
Statement 1.  
 
You can review junior cult member Dani Osborne’s [25] statement of denial by following this link. 
 
Statement 1 
 
You can review junior cult member, Bret Jauhola’s [26] statement by following this link. 
 
Statement 1 
 

http://omniawakening.net/images/67.%20Reynolds%20&%20Williams%20-%20Statement%20on%20Surya%20Source%20website%202007.jpg
http://omniawakening.net/images/77.%20Julio%20Williams%20statement%20appearing%20on%20Surya%20Source%20website%202007.jpg
http://omniawakening.net/documents/155.%20Jack%20West's%20Statement.pdf
http://omniawakening.net/documents/155.%20Jack%20West's%20Statement.pdf
http://omniawakening.net/documents/157.%20Dani%20Osbourne.pdf
http://omniawakening.net/documents/156.%20Brett%20Jauhola.pdf
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In posting no less than four statements of denial (that sought to deny that Devra West had assaulted Dr. 
Cole MD) on Devra West’s websites Geoffrey Reynolds made it obvious he was collaborating in a 
conspiracy to perpetuate the criminal activities of Devra West then masquerading as the Ascended 
Master ‘Surya Ma.’  Criminal activities that relied upon the public remaining totally ignorant of the true 
nature of Devra Patton West’s criminal racketeering business model.  Criminal activities that relied on 
the public continuing to swallow the ‘divine being’ rhetoric which is the basis of Devra West’s criminal 
‘business’ model. 
 
Reynolds’ statements were aimed at the local press who Reynolds attempted to vilify because they 
printed stories about the leader of his cult that were actually true!  However it gets much worse than 
that.  While being interviewed by the Bigfork Eagle newspaper [15] Geoffrey Reynolds confided in the 
reporter Constance See that John Watson would be dead within 12 months or in jail for reacting to what 
Devra West was going to do to me and my family.  In spite of the fact that this threat was taken seriously 
by Constance See who passed it on to an IRS Criminal Investigator looking into West’s finances at the 
time I have not listed this as one of Geoffrey Reynolds ‘crimes’ as it is hard to prove.   
 
That said Devra Patton West constantly uses the threat of murder as a way of keeping the members of 
her cult in-line.   In fact two years earlier in 2005, ex-student Lisa Swidler died suddenly and 
mysteriously after witnessing Devra West commit two serious crimes against other cult members of her 
cult namely Dave Kushner[27] and Marion Cantwell[28]. The former, being defrauded out of $30,000, 
and the latter, being kidnapped, held captive, beaten and only released after agreeing to make a 
sizeable donation to the $2,000,000 in court fines and interest that Devra West owed her creditors!   
 
It is clear to me, that Devra West had briefed Geoffrey Reynolds on her ability to commit murder (and 
get away with it). Why else would Reynolds so confidently announce my impending murder to the press 
reporter?  Indeed, after the failed attempt to murder me, which occurred just two weeks after Reynolds’ 
prediction, my family and I became the subject of a campaign of intimidation designed to have me react 
in a way that would end up with me going to prison.  Again, this occurred just as Reynolds had predicted 
and these provocations continue to this day, some 12 years after they first started. 
 
4. Geoffrey Reynolds’ participation in a criminal conspiracy designed to bankrupt me.  The clear 
motive being to force down my websites thereby allowing his ‘employer’ Devra Patton West to 
reincarnate herself anew in a third western state without the FACTS up on the web to contradict her 
‘divine being’ narrative. 
 
After the publication of three newspaper articles in the Whitefish Pilot [21], Bigfork Eagle [15] and 
Ravalli Republic [6] in Montana, the failed murder plot and with my website still up in Montana, 
Devra Patton West’s criminal racketeering business model was dead in the water, as potential victims 
tend not to walk into a trap if they know it is there!  However, Devra West and her stooge Geoffrey 
Reynolds were not finished yet, and were in fact waiting to implement their plan ‘B.’ 
 
In 2010, I was again forced to travel from Nova Scotia, on the east coast of Canada, to Montana to 
attend a court hearing, whose purpose was to determine how much I was to be awarded in costs and 
damages for the fraud lawsuit I had won against Devra West in 2008 [4,5,6]. While waiting to go into 
court a representative of West (and Reynolds’s) lawyer had me served with two defamation lawsuits 
one each from Devra West and her accomplice Geoffrey Reynolds.  The truth is an absolute defense 
against defamation but only if you have the financial resources to defend the lawsuits. 
 

http://omniawakening.net/documents/8.%20Bigfork%20Eagle%20August%202007.pdf
http://omniawakening.net/images/589.jpg
http://omniawakening.net/audio/15.%20D%20Kushner.mp3
http://omniawakening.net/audio/14.%20MARION%20CANTWELL.MP3
http://omniawakening.net/documents/6.%20Whitefish%20Pilot%20July%202007.pdf
http://omniawakening.net/documents/8.%20Bigfork%20Eagle%20August%202007.pdf
http://omniawakening.net/documents/53.%20Ravalli%20Republic.pdf
http://omniawakening.net/documents/11B.%20JW%20Award%20October%202%202008.pdf
http://omniawakening.net/documents/11B.%20JW%20Award%20October%202%202008.pdf
http://omniawakening.net/documents/11.%20JW%20Judgment%20Against%20D%20West.PDF


15 | P a g e  
 

In my case I was being sued for telling the truth about Devra West’s criminal activities and Geoffrey 
Reynolds, who I had never met and certainly had never defamed, had been coerced into issuing an a 
similar, in fact identical, lawsuit against me.  Both West & Reynolds lawsuits were entirely frivolous in 
nature and they both gambled that I would not be able to afford to travel backwards and forwards to 
defend them - which turned out to be the case.  One has to understand that in the US, as elsewhere in 
the western world, it is not necessarily the merits of one’s case that wins the day but often the deciding 
factor is who has the most money to spend! 
 

 
 
Lawsuits are fought on a court just like tennis is, there is a judge just like in tennis, two combatants in a 
lawsuit knock the arguments back and forth just as in tennis where a ball is knocked backwards and 
forwards and in both cases there is a ‘racket’ involved.  As the above illustration makes clear, often the 
only beneficiaries of lawsuits are the lawyers.  In my case, Devra Patton West made it perfectly clear to 
me when attending a meeting at my home in March 2003 (some three and a half years before Reynolds 
was recruited by her), that if I sued her, she would get so down and f**king dirty, huge expenses coming 
out of my pocket and not hers!   
 
Not coming out of her pocket because cult members of hers like Julio Williams, who pledged $2,000,000 
for her legal fees, would pay.  Below are some statements that Devra West made to me during our 
meeting in March 2003, unaware that I was recording the meeting on a digital tape recorder. 
 

1. The truth does not actually matter (if you can convince the public and a court of law that your lies are 
truth!). 
 

2. If you sue me I’ll get so f**king down and dirty, huge expenses coming out of your pocket and not mine 
(because cult members would pay for her legal expenses). 

 
3. Yes I dispose of people like Kleenex. 

 
4. My agreements are not worth anything. 

 

http://omniawakening.net/audio/18.%20The%20Truth%20Does%20Not%20Matter.mp3
http://omniawakening.net/audio/18.%20The%20Truth%20Does%20Not%20Matter.mp3
http://omniawakening.net/audio/134.Getting%20Down%20&%20Dirty!.MP3
http://omniawakening.net/audio/134.Getting%20Down%20&%20Dirty!.MP3
http://omniawakening.net/audio/23.%20Kleenex.MP3
http://omniawakening.net/audio/24.%20My%20Agreements%20are%20not%20Worth%20Anything.MP3
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In 2004, after being defrauded by her in 2002, I had caused her charity to be struck off for fraud by the 
Secretary of State for Montana - follow this link to review the Revocation Certificate [29].  I had also 
caused an IRS investigation into her criminal activities which resulted in Devra West instructing her 
employees to shred [30] much of the documentation that was incriminating.  I had caused no less than 
three newspaper articles to be published about her criminal activities.  In 2007, when it looked like my 
lawsuit against her was going to succeed, Devra Patton West was out for revenge and using her stooge, 
Geoffrey Reynolds, who was still firmly on ‘the hook’ blackmailed / coerced him to be a part of her 
vendetta against me.  Before getting to the specifics of my complaint, let me ram it home to you just 
how controlled by Devra West Geoffrey Reynolds was.  Between 2008 and 2009 alone, Devra West 
became the subject of the following sanctions:- 
 
An Arrest Warrant for Criminal Check Fraud [31,32,33] 
 

 

http://omniawakening.net/images/23.%20Certificate%20of%20Revocation.JPG
http://omniawakening.net/audio/87.KF%20&%20DS%20On%20the%20shredding%20and%20falsifying%20of%20records!.MP3
http://omniawakening.net/audio/87.KF%20&%20DS%20On%20the%20shredding%20and%20falsifying%20of%20records!.MP3
http://omniawakening.net/documents/907.%2072A%20DC%2008%20195%201.pdf
http://omniawakening.net/documents/908.%2072B%20DC%2008%20195%202.pdf
http://omniawakening.net/documents/909.%2072C%20DC%2008%20195%203.pdf
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Devra West was Convicted of Assaulting Dr. Pat Cole MD [34]. 
 

 
 
 
Also in 2008 I received judgment against Devra West for defrauding me [4] [5] [6]. 
 

 
 

http://omniawakening.net/documents/58.%20Devra%20West%20Conviction%20for%20Assault%20Court%20%20Documents.pdf
http://omniawakening.net/documents/11.%20JW%20Judgment%20Against%20D%20West.PDF
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Also in 2008 Devra West became the subject of a Sheriff’s Sale to force her to pay her creditors 
$2,000,000 in court fines and interest [12]. 

 

 

 
 
 

http://omniawakening.net/documents/27.%20Sheriff's%20Sale%20Essex%20vs%20Patton.pdf
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In 2009 she became the subject of an Arrest Warrant for Felony Theft [35]. 
 

 
Additionally, in 2009 DA 08-0259, a lawsuit brought by Mathew West (no relation to Devra West) after 
he was defrauded by Devra west and her son Chris Haywood, was brought to the Montana Supreme 
Court which upheld the lower court’s verdict.  Here is a link to the judgment relating to that action. [36]  
 
Finally, and perhaps the most damning legal document where Reynolds is concerned, is the statement 
that Devra West made to my lawyer while being deposed under oath by him in October 2009.  Here is a 
link to that statement [37].  Here are some choice statements contained within the report and made by 
Devra West in respect of Geoffrey Reynolds CPA. 
 
Page 10, line 20.  Devra West states that she was living rent free in a rental owned by him with him 
paying all the utility bills as well as charging no rent? 
 
Page 12, line 13.  The fact that Reynolds (and Williams another senior member of the cult) and West’s 
son were paying the bills for her website would seem to indicate that Reynolds’ relationship with West 
was not a typical employer / employee relationship. 
 
Page 15, line 5.  Similarly makes it clear that the relationship between West and Reynolds is not that of 
employer / employee. 
 
Page 15, line 18.  West states that Reynolds and his wife are contributing $2,000 to $4,000 a month for 
her expenses?? 

http://omniawakening.net/documents/127.%20Arrest%20Warrant%20D%20West%20-%20Avis.pdf
http://omniawakening.net/documents/82.%20docContent.pdf
http://omniawakening.net/documents/54.%20Devra%20West%20Deposition.pdf
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On Page 23 line 22. Devra West admits to being several hundred thousand dollars in debt to Geoffrey 
Reynolds. 
 
On Page 24, line 1.  Devra West admits to being $2,000,000 in debt. 
 
On Page 53, line 6. Devra West states that when she is in Montana she lives in a travel trailer in the back 
of Geoffrey Reynolds’ garden! 
 
On Page 54, line 13. Devra West states that Geoffrey Reynolds even provides money for Devra West’s 
children if they need a few hundred bucks! 
 
On Page 56, line 21. Devra West states that she comes from a generation where the men handle the 
money and goes on to say that she does not handle it or relate to it!  She makes it clear once more that 
Geoffrey Reynolds oversees everything. 
 
On Pages 60 & 61.  Devra Patton West is questioned as to the whereabouts of $4,000,000 worth of 
artwork and valuables.  She was shown a list of those assets which I and her ex-bookkeeper, Cheryl O’ 
Brien, drew up in 2002 as part of the process of separating the charity’s assets and bank accounts from 
Devra & Jack West’s personal assets and bank accounts.  West acknowledges the existence of the 
document but goes on to discredit it by saying it was “pretty far-fetched” and something to do with 
insurance.  West goes on to say that she gave up all possessions and that the items on the list were lost 
or stolen or carted away.  However ten years after these items disappeared and five years after giving 
her statement under oath these items suddenly appeared and were put to auction and for sale from her 
website in 2014.  Clearly, Devra Patton West had hidden these items in a lock up and they only 
reappeared ten years later after the statute of limitations had expired on theft.  One can view these 
items that Devra West stated under oath did not exist, were stolen or carted off by following this link to 
her current website and the tab entitled ‘art gallery.’ 
 
In five short years, Devra Patton West, if we are to believe her lies, has gone from being $2,000,000 in 
debt to living in a multi-million dollar mansion in Arizona surrounded by the art work and valuables that 
she said did not exist.  Below is a photo of Geoffrey Reynolds overseeing the auction of stolen property 
in Cave Creek AZ. 
 

 

https://www.omniawakening.org/art-gallery/
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Below is a statement that Reynolds published on a Social Media ‘Meet Up’ site in 2014, showing very 
clearly that he was still very much involved with Devra West and her cult / criminal gang. 
 

 
 
 
In the image above, Reynolds states that he is ‘honored’ that she (Devra West) allows him etc., and that 
‘she has been guiding his life for many years.’  The latter statement is certainly true, as I have gone to 
great lengths to demonstrate in this document!  It is clear that Geoffrey Reynolds is a pathological liar, 
as is Devra Patton West, who he worked for between 2006 and 2014.  A close look at Reynolds’ current 
online resume reveals this, as he has both lied about his past achievements (while employed by Devra 
West) and padded his resume to make it look better than it really is. 
 
Let me reveal one example of ‘padding’ and another of dishonesty. Below is an excerpt from his online 
resume. 

SELECTED ACCOMPLISHMENTS 

Secured funding for company start up. Newly-formed Surya Enterprises needed funding. Prepared 
financial projections and developed strategy for five, ten, fifteen and twenty years of operation, and 
crafted business plan. Working in secondary financial markets, secured $30M in wrap loans with no 
expenditure of company equity. 
 
This is not true the $30M in loans he applied for were never forthcoming with the result that Devra 
Patton West became the subject of a Sheriff’s Sale [12] to force her to pay her creditors the $2,000,000 
she owed them in court fines and interest.  As for developing a strategy for five, ten, fifteen and twenty 
years for Surya Enterprises this too is utter rubbish.  As the Bigfork Eagle [15] newspaper article below) 
makes clear most of Devra West’s businesses were either involuntarily dissolved (including Surya 
Enterprises), involuntarily revoked or never registered. Additionally, at the time the article was 
published (when Reynolds was discussing my impending murder) Devra West owed $2,287 in unpaid 
employee insurance.   
 
Here is a short excerpt from that article. 

http://omniawakening.net/documents/27.%20Sheriff's%20Sale%20Essex%20vs%20Patton.pdf
http://omniawakening.net/documents/8.%20Bigfork%20Eagle%20August%202007.pdf
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Out of six businesses mentioned in West's literature, only one remains active and in good standing with the 
Montana Secretary of State office -- Sacred Environments LLC. Two were never registered -- Divine Unity 
Foundation and Millennium Mind Institution; two were involuntarily dissolved -- Surya Enterprises Unlimited and 
Global Guardianship Initiative; and one was involuntarily revoked -- Sacred Archive Institute. 
 
Besides being evicted from her Bayside home in Lakeside and bouncing a check for the purchase of the well-
known Osprey House on Angel Point, West has a $2,287 lien against her for failing to pay unemployment taxes 
for her Montana employees. 
 
Even in the present Geoffrey Reynolds is being very ‘economical with the truth’ below here is what his 
current resume looks like on McSwain & Co.’s website. 
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As one can see from the above, once his current employer Olympia Accountants McSwain & Co were 
informed of his ‘criminal’ past, Geoffrey Reynolds’ resume on the firm’s website, was quickly ‘sanitized’ 
to remove all mention of his past association with Devra West’s cult / criminal racketeering gang.  If one 
compares the above resume as shown on McSwain & Co.’s website, with Reynolds’ own resume as 
posted on his personal website [3] one can see that all mention of Reynolds’ past association with Devra 
West and her cult / criminal gang between 2006 and 2014 on McSwain & Co.’s website are missing as 
are all the relevant dates.  Below here is an excerpt from Reynolds resume from his own website. 

CAREER SUMMARY 

Consultant, Geoffrey L. Reynolds, CPA, 2014 to present. Established financial management consultancy. 
Provided fund raising and management advice for various publications and movie productions. Services 
also included tax and estate planning, forensic accounting, and developing / implementing accounting 
and computer systems. 

Senior Financial Manager, Surya Enterprises Unlimited, Inc., 2006 to 2014. Directs financial, legal, HR, IT 
and day-to-day operations. Securing funding and managing banking relationships. Set up and maintains 
accounting and computer systems. Created financial procedures and checks to secure and manage all 
assets. Created flexible financial projections for 1, 2, 5, 10, 20 years.   Envisioned company's future and 
implement plans, strategies and policies to guide and direct employees to achieve it.  Supervised and 
coordinated organization's operations and made sure employees have the resources needed to do their 
jobs.  Over sees all operations to minimize expenses. Completely responsible financial system and all 
financial reporting and management reports.  Managed all property under control of the company. 
Negotiated office leases and land purchases.  Lead staff of 15.  

Consultant, Geoffrey L. Reynolds, CPA, 2003 to 2006. Established financial management consultancy. 
Provided fund raising and management advice for various publications and movie productions. Services 
also included tax and estate planning, forensic accounting, and developing / implementing accounting 
and computer systems. 

In the place of full disclosure and transparency is a much sanitized version that states, and I quote, 
“prior to joining McSwain & Co. Geoff was an independent consultant.”  This in itself is a lie, is an 
obvious fraud.  Like I stated earlier, Reynolds is not the brightest bulb on the Christmas tree, but of more 
interest is whether McSwain & Co. are willing participants in this fraud / deception by omission?  Are 
they actively trying to hide Reynolds’ ‘criminal’ past to keep that information from their clients or 
prospective clients?  What is clear is that neither Geoffrey Reynolds nor McSwain & Co are anxious to 
share Geoffrey Reynolds’ past with the public! 

In the preceding pages, I have strived to show you just how corrupt and dishonest Geoffrey Reynolds 
was / is and how, after being duped into loaning his life savings to the head of a criminal racketeering 
gang, he sought to save himself at the expense of everyone around him including Dr. Cole MD and 
myself - a total stranger to him.  I have shown how he has colluded with Devra West to deny the vicious 
assault on Dr. Cole MD (West having successfully extorted $1.3 million from her).  I have mentioned how 
Reynolds agreed to become an accomplice in Devra West’s (hard to prove) plot to murder me in 2007.  
And three years later, being owed several hundred thousand dollars by Devra West (motive), willingly 
agreed to join her and front a conspiracy whose clear objective was to bankrupt me and force down my 
websites which contained a library of incriminating documents about Devra West. 

http://omniawakening.net/documents/901.%20Reynolds%20Resume%20on%20his%20web%20site%20as%20at%20Dec%2029%202018.pdf
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As I have stated the courts are not there to dispense justice but to administer the ‘law.’  Defending 
frivolous / meritless lawsuits that costs a lot of money with the result that only the rich and corrupt are 
able to ‘buy the law’ they want. In my own case Devra Patton West made it clear to me in 2003 that if I 
took her to court she would get ‘down and dirty’ and outspend me which is exactly what happened.   
 
After I won my lawsuit in 2008 Devra West appealed the verdict subsequently the verdict was upheld by 
the appeals court but the award was set aside to be decided at a future hearing.  That future hearing 
took place in 2010 at which time Devra West (using her stooge / puppet Geoffrey Reynolds) decided to 
get revenge by serving me with two meritless multi-million dollar lawsuits that they guessed I would not 
be able to afford to defend.  As a result of their actions my websites were forced down and Devra Patton 
West, having removed all traces of her ‘criminal’ past from the internet was then free to set up her guru 
/ cult / extortion business model elsewhere.  That ‘elsewhere’ tuned out to be Reynolds’s old home 
town of Cave Creek AZ!  Once more here is Reynolds’s endorsement of her activities in Cave Creek AZ. 
 

 
 

I now get to my complaint against Geoffrey Reynolds CPA who, through the lengthy preamble above, I 
have shown to be a fully paid up accomplice in a cult / criminal racketeering gang led by Devra Patton 
West.  I have by Devra West’s own statements shown that Reynolds was owed several hundred 
thousand dollars by Devra West this alone motive enough to want protect her against further financial 
liabilities and motive for him to want to align himself in any action that she might want to make against 
me.  I have also shown Reynolds to be a pathological liar who is totally lacking in morals or integrity.   
 
It matters not whether Reynolds, after being duped into loaning Devra West his life savings, was 
blackmailed or coerced against his will into perjuring himself by making false statements to a Montana 
court as part of Devra Patton West’s attempt to extort $10,0000,000 from me.  The fact of the matter, 
whatever the motive, is he did make false statements to a Montana court knowing that they would 
likely lead to an uncontested default judgment amounting in his case to $5,000,000. 
 
The lengthy preamble above explains the context within which Geoffrey Reynolds chose to be part of 
a criminal conspiracy against me.  It makes clear that his actions were not a ‘one off’ but part of a 
series of criminal actions against myself and others orchestrated by Devra Patton West who owed him 
money.  What other motive could there be for making false statements about me? 
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Here is my complaint against Geoffrey Reynolds CPA. 
 
As stated earlier Tina Macgregor’s letter [1] made it clear that for my complaint to be successful I must 
provide documentation specifically related to the licensee’s actions that are false, fraudulent or 
otherwise depart from professional standards. 
 
Below is the first page of a document presented to a Montana court by Geoffrey Reynolds. The full 
document can be reviewed by going here [2].  It has his name on it so there is zero doubt about who this 
document relates to.   
 
I believe I have met the test to provide a ‘document’ that specifically relates to the licensee’s actions.   
 

 
 

http://omniawakening.net/documents/899.%20Tina%20MacGregor%20-%20CBA%20Response%20to%20Complaint.pdf
http://omniawakening.net/documents/134.%20Below%20here%20are%20two%20images.pdf
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Please note that Geoffrey Reynolds, the Plaintiff, alleges in the above document on line 17 that:- 
 
“Beginning in the summer of 2002 and continuing to this date etc.” 
 
As I have demonstrated ad nauseum in the preamble to my complaint, Geoffrey Reynolds did not know 
that I existed until shortly after joining Devra West’s employ in September 2006.  Therefore, the 
statement that he made which begins in the summer of 2002 was patently an outright lie.  Given that 
this statement was made to a court and that he signed off on it as truth, clearly Reynolds was perjuring 
himself.  If one looks at the first page of Devra West’s pleadings to the court [38] we find that they are 
identical to Reynolds pleadings in every respect.   
 

 
 

 

http://omniawakening.net/documents/910.%20Devra%20West%20Complaint%20DV-10-317A.PDF
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It is obvious that Reynolds agreed to sign off on a photo copy of West’s pleadings with the only change 
being made was the removal of Devra West’s name and the insertion of his. 

I believe I have met the test to provide documents that relate to the licensee’s that are false, 
fraudulent and part of a criminal conspiracy to extort $10,000,000 from me. 

Additionally, I challenge anyone to deny that Reynolds’ actions against me (and others set out in the 
preamble of this complaint) represent a gross departure from ‘professional standards.’ 

Finally, I provided you with this documentation over five years ago, and yet somehow, then in spite of 
the mountain of contextual supporting evidence, you failed to see any wrongdoing on the part of the 
licensee Geoffrey Reynolds.  For the past 8 years, my wife and I have been effectively barred from 
travelling to the USA in part because of the fraudulent actions of Geoffrey Reynolds.  While we do not 
expect you to jail Reynolds for his shortcomings, suspending his license or better still having him struck 
off for his actions would be a start.  Reynolds is a criminal and he is unlikely to make amends by 
cancelling the $5,000,000 default judgment he obtained with his lies.   

Do you know why? 

Because immediately after obtaining the judgment, he signed it over to Jack West, Devra West’s ex-
husband and the most senior member of her cult.  Proof yet again that Geoffrey Reynolds was never 
defamed but simply went along with what he was told so that he could get his own money back. 

I demand that you take this complaint seriously and act upon the information I have provided you – 
again! 

Sincerely, 

John Watson 


